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W imieniu mieszkafcow Wloctawka, a w szczeg6lnofci w imieniu dzieci i mlodzieiy kozystajqcych
z placu zabaw i boiska usytuowanych u zbiegu ulic Wiejskiej i Zbiegniewskiej zwracam siE do pana z prodbq,
aby podlegie Panu stu2by dokonaty zabezpieczenia terenu boiska siatkq.
Dzieci i mlodziei w obawie ie pilka, kt6rq skierujq do bramki ( szczeg6lnie tej usytuowanej od strony
ulicy Zbiegniewskiej) wypadnie na ulicq nie mogq korzystai z calojci boiska.
Jednoczeinie prosze o zamontowanie siatek w bramkach i odmalowanie ich konstrukcji.
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